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SYNOPSIS 
 
C’est le train-train quotidien pour la conductrice du Tram. Comme chaque matin, les hommes 
montent pour aller au boulot, un par un, tous les mêmes, silencieux, gris, indifférents. Ce jour-là 
pourtant, au gré des secousses et des vibrations de la route, au rythme des tickets introduits 
dans le composteur, la conductrice s’émoustille et le véhicule s’érotise. Le désir de la conductrice 
de tramway transforme la réalité en un délire surréaliste et phallique. Elle se lance alors à 
l’assaut des pénis géants et rougissants de ses passagers. 
Musique maestro ! 
 
 
It’s the humdrum daily routine for Tram’s conductress. As every morning, men get on the tram to 
go to work, one after another, all similar, quiet, grey, apathetic. And yet, on that day, following 
the jolts and the road’s vibrations, to the rhythm of the tickets inserted in the ticket-stamping 
machine, the conductress gets turned on and the vehicle gets erotic. The tram conductress’ desire 
turns the reality into a surrealistic and phallic fantasy. She then takes a ride on the passengers’ 
giant and blushing penises. 
Music maestro ! 
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